
Red mora biti!
Redno berem Javno tribuno in opazil sem,

da večkrat napišete kakšno o čudoviti promet-
ni ureditvi v našem mestu. Tudi jaz imam
eno temo za vas.

Verjetno poznate cesto, ki pelje mimo plota
ob stari cerkvi do hotela Believue. Vidite, to
je zame in za večino sprehajalcev, ki radi za-
hajajo v Tivoli, priljubljena pot do parka.
Malo navkreber je, toliko, da se zagrejemo,
potem pa mimo dvorane Tivoli v gozd... To-
da, v zadnjem času je ta cesta postala hudo
nevarna in nepriimerna za sprehode. Stevilni
avtomobilisti so namreč ugotovili, da se tod
ob konicah prihrani nekaj minut in sedaj tru-
moma zavijajo mimo Biellevueja, po zelo ozki
poti, potem pa mimo dvorane do semaforja
ali pa kar naprej čez Tivoli. Veste, ko jih
takole gledam, mi včasih kar kri zavre. Dobro,
če se jim že tako mudi, če niti koraka ne
znajo narediti peš, to je njihova stvar. Toda,
zaboga, naj vendar pustijo Tivoli pri miru!
Kaj nas bodo, redke ljubitelje narave in hoje,
res kmaiu izrinili še s teh poti, ki jih še ima-
mo?

Ogorčeni sprehajalec

Pozanimali smo se na ljubljanskem pro-
metnem uradu, kjer so nam povedali, da so
že naročeni prometni znaki, ki jih bodo po-
stavili na omenjeno cesto. Odslej bo tod do-
voljen protnet le za stanovalce hiš ob poti, da
pa bo na cesti res red, bodo poskrbeli milič-
niki.


